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Les nos tres campanyes 

a) La venda ambulant. 

Hem contínuat en aquest exercici la nostra 
campanya per a la regularització de la venda ambu
lant, interessada expressament durant í'any trans-
corregut, per la novella Secció de Fruites i Verdu-
res, procurant deixar resolt aquest problema d'una 
vegada 

Fent justicia, cal reconéixer que en principi va 
poguer obtenir-se una reglamentado que acabes 
contra aquell abús, pero la manca de l'imposició 
per l'obligat a donar la forQa necessária, feu que no 
pogués ésser continuat aquell sistema, en el qué, hi 
teniem tantes esperances. 

No hem cessat en aquesta campanya, sibé hem 
de confessar que en els darrers temps no l'hem in-
tensificada, degut ha haver concentrat les nostres 
aspiracions en la regulació de l'obertura d'establi-
ments industriáis i mercantiis en la nostra ciutat, 
dintre de qual actuació creiem que podrá trobar-s'hi 
un lloc adequat per a acabar amb l'anarquia d'a-
questa plaga, 

b) El descans dominical. 

El problema del descans dominical, com tots 
sabeu, no és una qüestió nova, sino que és un as-
sumpte que ja de temps té plantejat el comer? i la 
industria granoUerina, i que no ha estat encara le-
galment encausat, malgrat els esforQos fets en aquest 
sentit peí Centre Gremial 

A instáncies nostres, fou instruít per l'Ajunta-
ment un expedient per a sollicitar el reconeixement 
de la tradicionalitat del nostre mercat deis diumen-
ges i, en aquest expedient, hi hem coliaborat amb 
el máxim entusiasme, aportant-t'hi totes les 
dades que han estat necessáries, i fent totes les ges-
tions que hem cregut oportunes 

L'expedient de referencia, encara no ha estat 
resolt, pero si bé mantenim Istatu quo, no cessa-
rem en els nostres treballs per a aconseguir el reco
neixement legal de la nostra situació. 

c) Per l organització d'una Fíra. 

Veient com altres localitats inferiors a Grano-
llers en importancia, organitzaven Fires, tots recor
daren que el Centre Gremial suggerí l'idea d'orga-
nitzar-ne una a la nostra ciutat, havent ádhuc expo-
sat el sistema i mitjans que podrien emprar-se per 
aquest certamen. 

No trovant l'escalf necessari on entenem que 
calia, per a portar a cap aquest projecte, la nostra 
actuació en aquest sentit s'ha limitat a recollir les 
opinions de les persones mes significades, sobre la 
nostra iniciativa, per tai de saber la seva manera de 
pensar respecte a la mateixa, i per en el seu dia fer 
valdré aquelles opinions com una forca impulsiva 
que dongui vida a la Fira de Mostres del Valles 
Oriental, suggerida per nosaltres 

d) La puja del preu de l'aigua. 

Un deis problemes que es presenta a les darre-
ries de l'any passat, a la nostra ciutat, fou el pretés 
augment del preu de Taigua; per part del concessio-
sionari senyor Serra, fonamentant-se en una sen
tencia obtinguda del Tribunal Contenciós-Adminis-
tfatiu 

No cal dir com afectava aquesta qüestió ais in-
teressos, no solament de les classes mercantiis lo
cáis, sino ádhuc de tota la ciutat, ja que l'aigua és 
un article de primera necessitat de consum perso
nal, apart de les altres diverses aplicacions que té, 

L'anunci del concessionari produí la natural 
alarma, i, la Junta Directiva, atenent els clams uná-
nims de la ciutat, cregué que havia de recollir el de-
sig de tot Granollers, considerant que el propósit 
del concessionari no responia a la seva conducta 
anterior, i els perjudicis que havien d'ocasionar-se 
havien d'ésser greus per a l'economia local. 

Tots recordareu que la Junta convoca aquella 
reunió general on foren presos diversos acords, que 
després es traslladaren a lAjuntament, 

Ens cap l'honor de dir, que fou la nostra Entitat 
la primera i única que feu sentir la seva protesta 

•davant d'aquell possible excés, i us prometem no 
cessar en la campanya que iniciarem amb aquell 
objecte, fins que no sigui trobada una resolució 
adient 

e) La reglamentado deis establiments. 

Diverses vegades el Centre Gremial i les seves 
Seccions i Entitats adherides, s'havien dirigit a 
l'Ajuntament local sol licitant que es procedís a 
una reglamentado deis establiments industriáis i 
comerciáis de la localitat, per tal d'evitar una com
petencia, que si en principi podrá semblar benefi
ciosa pels consumidors, en definitiva resultava per
judicial pels mateixos, a l'ensems que pels produc-
tors. 

Aqüestes actuacions nostres no havien trobat 
ressó en la primera Corporació pública local, fins 
que ana a ocupar un escó municipal el nostre bon 
amic i dírectiu del Centre Gremial, senyor Ramón 
Planas. 

El senyor Planas, comprenent la justicia de les 
nostres peticions, logra d'aquell Ajuntament, del 
qual forma part, l'aprovació d'un acord de suspen-
sió de tots els permisos sol licitats per a obertura 
d'establiments, i la constitució d'una Comissió, 
amb elements del Centre Gremial, encarregada de 
presentar un avant-projecte de reglamentació. 

El canvi politic a l'Ajuntament porta l 'anulla-
ció d'aquell acord, pero la Junta es complau en fer 
públic el testimoni d'afecte i reconeixement a l'amic 
senyor Planas, peí seu treball per a donar solució 
legal a aquest problema, de tant interés per tots 
nosaltres. 

No hem cessat en aquesta campanya; la Junta 
Directiva ha continuat les seves gestions, repro-
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